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Protokół nr 3/06 
z III Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej, w dniu 29 grudnia 2006r., w budynku Urzędu 

Gminy  w Kruszynie, ul. Kmicica 5,  w godz. od 9.00 do 12.00 
 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy - Marian Klekot. 
Protokolant – Marzena Żemejda- Przerada, 
Radnych obecnych – 15. 
Pan Przewodniczący RG – Marian Klekot wita uczestniczących w Sesji: 

1) Wójta Gminy             - Pana Bogusława Mielczarka 
2) Z-cę Wójta                 - Pana Zbigniewa Zasępę 
3) Skarbnika Gminy       - Pana Jerzego Hejduka 
4) Sekretarza Gminy – Panią Marzenę Żemejdę - Przeradę 
5) Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy  - Panią Iwonę Organkę 
6) Kierownika Gminnego Zespołu Oświaty – Panią Annę Bednarek 
7) Radcę Prawnego – Panią Barbarę Janik 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Przyjęcie "Programu Współpracy Gminy Kruszyna z Organizacjami Pozarządowymi 

w 2007 roku". 
7. Zatwierdzenie "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2007" . 
8. Przyjęcie regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 

wysokość, zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach placówkach prowadzonych przez Gminę 
Kruszynę w 2007r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2007r. 
10. Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Zamknięcie obrad III Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 
Podjęte uchwały: 

- Nr III/10/2006r. w sprawie przyjęcia "Programu Współpracy Gminy Kruszyna 

z Organizacjami Pozarządowymi w 2007 roku", 

- Nr III/11/2006r. w sprawie zatwierdzenia "Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok", 

- Nr III/12/2006r. w sprawie regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz wysokość, zasady przyznawania i wypłacania dodatku 

mieszkaniowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Gminę Kruszynę w roku 2007r. 

- Nr III/13/06 w sprawie uchwalenia budżetu gminy Kruszyna na rok 2007, 

- Nr III/14/06 w sprawie zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2006r., 
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- Nr III/15/06 w sprawie wydatków budżetu Gminy Kruszyna, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2006r. 

 
 

Streszczenie przebiegu obrad Sesji 
Ad.pkt.1. 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia obrad III Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy  - 
Marian Klekot. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 radnych i że przy tej 
liczbie Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

/lista obecności w załączeniu/ 
Następnie Pan Przewodniczący powitał  przybyłych na sesję: 
Wójta Gminy – Pana Bogusława Mielczarka, 
Z-cę Wójta – Pana Zbigniewa Zasępę, 
Skarbnika Gminy – Jerzego Hejduka, 
Sekretarza Gminy– Panią Marzenę Żemejdę – Przeradę, 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią Iwonę Organkę, 
Radcę prawnego – Panią Barbarę Janik, 
Panie i Panów Radnych i Sołtysów. 
 
Ad.pkt.2. 
Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji 
 
Przewodniczący przedkłada Radzie porządek obrad sesji do przegłosowania. Informuje 
Radnych, iż do porządku obrad zostanie dodany punkt, między punktem 9 a 10, dotyczący 
zmian w budżecie na 2007 rok. Następnie prowadzący obrady pyta, czy są uwagi do 
proponowanego porządku obrad bądź inne propozycje? Wymienionych nie ma, toteż 
przewodniczący prosi o przegłosowanie, pytając: - Kto jest za przyjęciem proponowanego 
porządku obrad – proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu?  
Porządek obrad zostaje przyjęty 14. głosami „za”. 
W tym momencie Radny Jacek Jędrzejkiewicz pyta: „ korzystając z obecności pani prawnik 
chciałbym zapytać, czy głosowanie nad uchwałą Rady Gminy dotyczącej  ryczałtu 
przewodniczącego, na poprzedniej sesji w dniu 5 grudnia 2006r. mogło być utajnione?” 
Pani B. Janik odpowiada: nie, nie mogło być utajnione to głosowanie. Ustawa o samorządzie 
gminnym przewiduje tylko 1 przypadek utajnienia głosowania, a mianowicie przy wyborze 
Przewodniczącego. 
 
Ad.pkt.3. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
Przewodniczący podaje, że protokół z poprzedniej Sesji jest zawsze do wglądu w Urzędzie 
Gminy. Jest również wyłożony przed Sesją. Poprawek i uzupełnień nie wniesiono, dlatego 
prowadzący obrady wnosi o przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez odczytywania. 
Pyta radnych:" Kto jest za przyjęciem takiego wniosku ? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał 
od głosu ?" 
Protokół z II Sesji zostaje przyjęty bez odczytywania 14. głosami "za". 
 
Ad.pkt.4. 
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Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
Przewodniczący prosi Wójta o złożenie sprawozdania. 
Wójt Gminy składa sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
Sprawozdanie będzie krótkie, z uwagi na niedługi czas między sesjami  

• W miesiącu grudniu świadczeniami pieniężnymi z pomocy społecznej objęto 60 
rodziny na kwotę 18.074 zł. Jest to pomoc w formie zasiłków stałych, okresowych i 
celowych.       

   - podobnie jak w innych miesiącach GOPS ponosi odpłatność za pobyt w DPS      
     1 mieszkanki gminy  - kwota 1.073zł. miesięcznie. Z dniem 27.11.2006r.  
     umieszczona została druga osoba P. Franciszka Kucharska. Jednakże   osoba  
     ta po dwutygodniowym pobycie zmarła. Odpłatność za ten krótki pobyt  
     wyniosła 700 zł.  wynosić będzie ok. 1.300 zł.  
      
  - od miesiąca września wszystkie szkoły prowadzą dożywianie dzieci. 
    Miesięczny koszt dożywiania wynosi ok. 3.500zł i finansowany jest w 40%  
    ze środków własnych, w 60% ze środków z dotacji.     
  
2. Świadczenia rodzinne wypłacono dla 438 rodzin i na kwotę 112.954 zł. 
 
3. Na podstawie rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 29 sierpnia 2006r. w   
    sprawie szczegółowych  warunków realizacji programu pomocy dla  
    gospodarstw  rolnych w celu złagodzenia skutków suszy rolnicy w terminie  
    do 15 października br składali wnioski o zasiłek celowy. 
    Zasiłki otrzymały 52 rodziny – na kwotę 54.800 zł. 
    Zasiłki wypłacono 20.11.2006r.    20 grudnia br dodatkowo wypłacono zasiłki celowe w 
związku z suszą dla 7 rodzin dla których w miesiącu październiku zostały wydane decyzje 
odmawiające przyznania pomocy. Wysokość ud   zielonej pomocy dla tych rodzin wyniosła 
5.960 zł. 
   Pomoc przysługiwała  w wysokości: 

- 500 zł – w przypadku rodziny rolniczej prowadzącej gospodarstwo rolne  
  o powierzchni do 5 ha użytków rolnych 
- 1.000 zł – w przypadku rodziny rolniczej prowadzącej gospodarstwo  
   rolne o powierzchni powyżej 5 ha użytków rolnych.  

Pomoc zwiększona została o 392 zł w przypadku rodziny rolniczej prowadzącej gospodarstwo 
rolne, w którym utrzymuje się bydło, owce, kozy lub konie, jeżeli szkody w użytkach 
zielonych tego gospodarstwa spowodowane suszą wynoszą powyżej  30%.  
Pomoc przysługiwała jeżeli co najmniej jedna osoba w rodzinie jest rolnikiem, w rozumieniu 
przepisów o ubezpieczeniu społecznym rolników, podlegającym temu ubezpieczeniu z mocy 
ustawy, szkody spowodowane suszą zostały oszacowane przez komisję, szkody w uprawach 
rolnych w gospodarstwie rolnym przekroczyły 30%, w gospodarstwie utrzymywane jest 
bydło/owce/ kozy zarejestrowane w rejestrze zwierząt gospodarskich oznakowanych/ konie 
zarejestrowane w rejestrze koniowatych.  
/W tym momencie wchodzi radny Tomasz Klekot/ 
Przewodniczący dziękuje Panu Wójtowi za przedstawione sprawozdanie. 

• Przeprowadzony został remont nagrobków wojennych na cmentarzu w Kruszynie, 
sfinansowany w całości ze środków Wojewody Śląskiego. 

• Dokonany został odbiór renowacji rowów w Teklinowie i Lgocie Małej, w ramach 
scalenia. Trwają przygotowania do  uruchomienia zadań drogowych, na które przetarg 
zostanie ogłoszony w przyszłym roku. 
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• Odbył się przetarg nieograniczony na sprzedaż nieruchomości gminnej w Babach. 
Został spisany warunkowy akt notarialny. Natomiast nie udało się sprzedać działki 
przy ul. Strażackiej w Kruszynie. 

• 74.315 zł otrzymaliśmy za naszą działkę pod autostradę. Została wyceniona na 30 tys. 
zł, w wyniku naszych działań kwotę tę podwyższyliśmy do sumy 70 tys. zł. 

• Zostały podpisane umowy na zimowe utrzymanie dróg z: 
- Jackiem Śpiewakiem – teren: Lgota Mała, Teklinów, Pieńki Szczepockie, Widzów, 
Widzówek, 
- Danutą Klekot – teren: Łęg i Kijów, 
- Anetą Wasiel – teren: Wikłów, Lgota Mała. Pozostały teren będzie obsługiwany straże 
pożarne z Kruszyny i Bogusławic. 

 
Ad.pkt.5. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący zwraca się do radnych słowami: "Proszę państwa Radnych o składanie 
pisemnych interpelacji w sprawach Gminy o charakterze zasadniczym lub zgłaszanie ustnych 
zapytań". 
Radny Henryk Kowalski: 
- pyta czy Urząd Gminy mógłby sfinansować cegłę na komin w lokalu OSP w 
Bogusławicach, gdzie kiedyś znajdował się klub. Reszta prac byłaby wykonana siłami 
własnymi. 
- stawia kwestię podjęcia uchwały w  sprawie uporządkowania gospodarstw oraz powołania 
komisji (strażak, pracownik Urzędu Gminy, sołtys) do sprawdzania porządku w obrębie 
nieruchomości porzuconych, sklepu GS, centrum wsi, OSP. 
Radny Andrzej Dyksy: 
- pyta, czy na otwarcie budynku Urzędu Gminy w dniu 22 grudnia 2006r. zaproszeni byli 
wszyscy byli radni?. 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz: 
- wnosi o zabezpieczenie środków finansowych na budowę trybun na boisku w Widzowie. 
Sołtys Bogusław Wierzba: 
- pyta co z budynkiem po Urzędzie? 
- pyta, czy Pani Natalia mieszkająca w oficynie popałacowej może liczyć na jakieś inne 
mieszkanie ? 
Radny Józef Wąsikiewicz: 
- pyta czy budynek przy ul Długiej 18 w Teklinowie może zostać zburzony bo zagraża 
bezpieczeństwu ludzi? 
Radny Andrzej Dyksy: 
- pyta czy budynki za starą siedzibą Urzędu chciał wydzierżawić Polski Związek Hodowców 
Gołębi?  
 
Przewodniczący informuje, że na zgłoszone zapytania w pkt. 12 udzielone zostaną 
odpowiedzi przez P.Wójtów. 
 
Ad. pkt. 6 
Przyjęcie "Programu Współpracy Gminy Kruszyna z Organizacjami Pozarządowymi w 
2007 roku". 
Ponieważ temat był omawiany na Komisjach, gdzie uzyskał pozytywne opinie 
Przewodniczący prosi o odczytanie projektu uchwały  Wiceprzewodniczącą Rady, po czym 
przedkłada projekt uchwały pod głosowanie. Wynik głosowania: 15 – „za”. 
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/Uchwała nr  III/10/06 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 7 
Zatwierdzenie "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2007" . 
Skoro temat jest radnym znany  i był omawiany na Komisjach Przewodniczący poleca 
odczytanie projektu uchwały Wiceprzewodniczącej Rady i przedkłada projekt pod 
głosowanie. 
Wynik głosowania: 15 – „za”. 

/Uchwała nr  III/11/06 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 8 
Przyjęcie regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz 
wysokość, zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego nauczycielom 
zatrudnionym w szkołach placówkach prowadzonych przez Gminę Kruszynę w 2007r. 
 
Ten temat również był przedmiotem posiedzeń wszystkich Komisji. Nie zachodzi potrzeba 
omawiania go po raz kolejny. Przewodniczący prosi Wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę o 
odczytanie projektu. Projekt uchwały zostaje przedłożony pod głosowanie. W wyniku 
głosowania uchwała została przyjęta 15. głosami "za". 

/Uchwała nr  III/12/06 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy na 2007r. 
Przechodzimy do punktu najważniejszego dzisiejszej Sesji. Temat ten był przedstawiany 
przez Skarbnika Gminy – Jerzego Hejduka na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, gdzie 
uzyskał ich pozytywną opinię. Otrzymał także pozytywną opinię RIO. Przewodniczący prosi 
o zabranie głosu Pana Wójta Gminy. 
Pan Wójt: przedłożony Państwu radnym projekt jest znacznie wyższy od projektu, jaki był 
uchwalony na rok 2006. Najważniejszym jego plusem jest obniżenie obciążeń podatkowych 
mieszkańców. Stawki podatku pozostają na poziomie ubiegłorocznym. Przedmiotowy projekt 
nie zakłada także wzrostu cen dostarczanej wody czy ścieków. W budżecie zostały 
wygospodarowane środki na projekt kanalizacji Jacków – Baby, na sfinansowanie 
dodatkowego ujęcia wody. Jest sprawa preferencyjnej pożyczki z WFOŚiGW na 
modernizację oświetlenia. 
Przewodniczący pyta Przewodniczącego Komisji Gospodarki i Mienia o opinię co do projektu 
budżetu na 2007 rok. 
Przewodniczący Komsji Gospodarki i Mienia – radny Andrzej Krzypkowski mówi, iż opinia 
Komisji Gospodarki i Mienia co do budżetu jest opinią pozytywną. 
Prowadzący obrady pyta.: "Kto jest za przyjęciem projektu uchwały nr III/13/06w sprawie 
budżetu Gminy na 2007 rok? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał od głosu ?" 
W wyniku głosowania projekt uchwały nr III/13/06 zostaje przyjęty jednogłośnie, tj. 15. 
głosami "za". 
 

/Uchwała nr  III/13/06 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 10 
Wprowadzenie zmian do budżetu gminy Kruszyna na 2006r. 
Punkt ten został wprowadzony do porządku obrad na początku Sesji. Został zaakceptowany 
15. głosami "za". Zmiany w budżecie gminy Kruszyna na 2006rok są następujące: Po stronie 
dochodów zwiększenia na kwotę 29.764 zł, z czego 850 zł to środki przeznaczone na 
sfinansowanie zastępczej służby wojskowej, które będą zwracane przez Urząd Marszałkowski 
– 28.914 zł – to dotacja z WFOŚiGW w Katowicach na dopłaty dla rolników na wapnowanie 
gleb kwaśnych i bardzo kwaśnych. Zmniejszenia: 2.208 zł była to dotacja od Wojewody na 
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dokształcanie młodocianych pracowników, którą musimy zwrócić do wojewody, bo nie 
została wykorzystana. Po stronie wydatków te same wielkości z przeznaczeniem, o których 
wspominano przy omawianiu strony dochodów. W związku z tym, że środki na wapnowanie 
gleb z WFOŚiGW wpłynęły w dniu dzisiejszym nie będzie możliwości podjęcia z banku i 
wydatkowania ich w 2006r., wobec czego zaszła konieczność wykazania ich jako wydatki 
niewygasające z upływem roku 2006. 
Przewodniczący przedkłada pod głosowanie projekt uchwały, który wcześniej został 
odczytany przez Wiceprzewodniczącą. Wynik głosowania: 15 – „za”. 

/Uchwała nr  III/14/06 w załączeniu/ 
/Uchwała nr  III/15/06 w załączeniu/ 

 

Ad. pkt. 11 
Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
Teraz poprosimy sołtysów o zgłaszanie wniosków  
Sołtys Tadeusz Łapeta: 
- pyta czyją własnością jest budynek po starej kaplicy w Babach? I czy prawdą jest, że ksiądz 
chce ten budynek sprzedać i czy może? 
Radna Katarzyna Kopera: 
- pyta co można  zrobić w sprawie dzikich wysypisk w Lgocie Małej? 
Radny Radosław Maciejewski: 
- stawia kwestię odśnieżania wlotów dróg gminnych do trasy Dk -1, 
Radny Henryk Kowalski: 
- kwestia doprowadzenia wody do mieszkańców Kolonii Bogusławice, 
Sołtys Bogusław Wierzba: 
- jak zostanie zagospodarowana sala po Bibliotece? 
 
Ad.pkt.12 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący prosi o udzielenie odpowiedzi przez Panów Wójtów na zgłoszone 
interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
Odpowiada Pan Zbigniew Zasępa – Zastępca Wójta 
 Radny Henryk Kowalski: 
 - pyta czy Urząd Gminy mógłby sfinansować cegłę na komin w lokalu OSP w 

Bogusławicach, gdzie kiedyś znajdował się klub. Reszta prac byłaby wykonana siłami 
własnymi. 

Wniosek jest słuszny. W tej chwili pomieszczenie jest niewykorzystane. Będziemy musieli 
rozpocząć rozmowy z władzami OSP. Budynek strażnicy czeka również generalny remont 
dachu . W tym roku dokonaliśmy tylko bieżącej naprawy dachu. W projekcie budżetu jest 
zabezpieczona pewna kwota, być może wystarczy na sfinansowanie wniosku Pana radnego. 
 Radny Henryk Kowalski: 
 - stawia kwestię podjęcia uchwały w  sprawie uporządkowania gospodarstw oraz 

powołania komisji (strażak, pracownik Urzędu Gminy, sołtys) do sprawdzania faktu 
posiadania koszy i porządku w obrębie nieruchomości. 

Kontrole są jak najbardziej potrzebne, dlatego przygotujemy harmonogram tych kontroli. 
 Radny Henryk Kowalski: 
 - kwestia doprowadzenia wody do mieszkańców Kolonii Bogusławice  

Pan Zbigniew Zasępa: Ten temat jest tematem o charakterze inwestycyjnym. Wyraźnej 
deklaracji ze strony mieszkańców co do partycypacji w kosztach nie było. 
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Radny Henryk Kowalski: Mieszkańcy tamtej części wsi chcieliby, by Urząd Gminy 
sfinansował zakup hydroforu i planu. 
Pan Zbigniew Zasępa: Zaopatrzenia ludności w wodę nie da się zrobić na skróty, tzn. musi 
być opracowana dokumentacja. Cała procedura formalna musi być zachowana. 
 Radny Andrzej Dyksy: 
 - pyta, czy na otwarcie budynku Urzędu Gminy w dniu 22 grudnia 2006r. zaproszeni 

byli wszyscy byli radni?. 
Tak, na otwarcie budynku Urzędu Gminy w tym dniu zaproszeni zostali wszyscy radni 
poprzedniej kadencji. 
 Sołtys Bogusław Wierzba: 
 - jak zostanie zagospodarowana sala po Bibliotece? 

Pan Zbigniew Zasępa:Sala po Bibliotece zostanie zagospodarowana według uznania OSP 
Kruszyna. 
Sołtys Bogusław Wierzba: Uważam, że w sali po bibliotece powinien być klub dla młodzieży, 
z racji tego, że ten budynek powinien służyć wszystkim ludziom w całej wsi. 
Radny Tomasz Klekot: popieram wniosek Pana Wierzby. 
Pan Zbigniew Zasępa: Tak w Kruszynie, jak i w innych miejscowościach remizy strażackie 
były budowane przez wszystkich mieszkańców, ale mają one służyć ochotniczym strażom 
pożarnym. Pieniądze z wydzierżawienia Sali po bibliotece umożliwi straży dokonanie 
remontów tego budynku. 
Radny Andrzej Dyksy: Nie mogą liczyć się tylko pieniądze. 
Pan Wójt Bogusław Mielczarek: Strażnice zostały wybudowane różnymi środkami, przy 
udziale budżetu gminy, dotacji państwowych, mieszkańców. Remizy są we władaniu 
ochotniczych straży pożarnych. Nie chciałbym robić rewolucji i wywłaszczać straże. Jeśli 
mówimy o użytkowaniu mienia komunalnego to musimy rozmawiać z podmiotami – 
związkiem, stowarzyszeniem. Takimi organizacjami są straże pożarne. Do nich należą 
remizy. Może wyjściem jest, by młodzież wchodziła w struktury OSP. Jeśli tego typu rzeczy 
występują wszędzie można zwołać sesję z prezesami straży. 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz: obserwowałem zatarg między nieformalna organizacją a OSP. 
Wtedy nie było mowy, by oddać klucze formalnym właścicielom, tzn. straży. 
Radny Andrzej Dyksy: nie wszyscy ludzie chcą i mogą być strażakami. 
Radny Henryk Kowalski: do tego trzeba mieć koncepcję, nie może być tak, że budynek 
niszczeje. 
 Sołtys Bogusław Wierzba: 
 pyta, czy Pani Natalia mieszkająca w oficynie popałacowej może liczyć na jakieś inne 

mieszkanie ? 
Ten wniosek będziemy analizowali. 
 Radna Katarzyna Kopera: 
 - pyta co można  zrobić w sprawie dzikich wysypisk w Lgocie Małej? 

Ustawa o odpadach stanowi, że właścicielem odpadów jest właściciel ternu. Jeśli chodziłoby 
o nasze grunty, to w ślad za tym musiałyby iść pieniądze. 
 Radny Radosław Maciejewski: 
 - stawia kwestię odśnieżania wlotów dróg gminnych do trasy Dk -1, 

Sprawa ta wielokrotnie była przez nas stawiana zarządcy drogi, który twierdził, że 
odśnieżaniu nie podlegają wloty do dróg, tylko drogi krajowe. Będziemy jeszcze rozmawiać 
w tej sprawie. 
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Przewodniczący Rady Gminy: ponieważ porządek obrad został w całości zrealizowany 
pragnę podziękować wszystkim za przybycie i udział w obradach. Dzisiejsza Sesja jest 
ostatnią w tym roku, wobec tego pozwolę sobie złożyć życzenia wszelkiej pomyślności 
zgromadzonym Państwu w Nowym Roku – 2007. 
Pan Wójt Bogusław Mielczarek: Życzę wszystkiego najlepszego w Nowym Roku. Pozwolę 
sobie wyrazić nadzieję, że współpraca w tym składzie Rady również będzie przebiegała 
owocnie. Paniom i Panom sołtysom życzę reelekcji. Życzę jak najlepszego wykorzystania 
wiedzy dla dobra naszej lokalnej wspólnoty. Niechaj duch zgody nie wygaśnie a pogoda 
ducha zawsze nam towarzyszy. 
 
Z A M Y K A M   O B R A D Y  III  S E S J I  R A D Y   G M I N Y   
K R U S Z Y NA  
 
Sporządziła: 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 


